
 

Referat generalforsamling 

Den 2. juli 2020   

BSI Håndbold 

 

• A.D.1 – Dagsorden godkendt. 

• A.D.2 – Ordstyrer – Kjeld er valgt. – Godkendt 

• A.D.3 – Formanden (Diana) fortæller kort omkring de forskellige afdelinger. 

Og fortæller kort om uge 27 (Bælum ugen)  

Kristina & Kim fortæller omkring deres U.13 pigehold, hvor de har et 

samarbejde med Terndrup.  

Jeanette fortæller omkring serie 3.  

Elisabeth & Diana fortæller kort omkring deres U11 pigehold 

Elisabeth fortæller kort om leg med bold for de yngste 3-6 år.  

Godkendt.  

• A.D.4 – Regnskab 

Jeanette fortæller omkring regnskabet, der har i denne sæson ikke været 

muligt at betale halleje samt træner. Jeanette har selv valgt at overfører 

penge fra egen konto, så at træner kunne betales, hvilket vil sige at klubben i 

stedet skylder hende penge.  

Der skal laves et nyt og ordentligt budget for kommende sæson. 

Der skal flere penge ind på kontoen, derfor skal der nye ideer for mulig 

indtjening. 

Hovedbestyrelsen har valgt at betale det der skyldes i halleje.  

Der er kommet et flot sponsorat fra SPAR Bælum (Lukas) med 15.000 kr. til 

håndboldafdelingen, hvor de 7500 kr. skal gå til ungdomsafdeling.  

Godkendt.  

• A.D.5 – Valg af bestyrelse 

Jeanette ønsker ikke genvalg 

Bennedikte ønsker ikke genvalg 

Bestyrelsen: Elisabeth Holmgaard Frederiksen, Diana Nielsen, Mette Kruse, 

Neel Magnussen, Stine Bay Melgaard 

Suppleanter: Joan Solhøj Magnussen & Kristina Andersen 

Bestyrelsen er godkendt.  

• A.D.6 Eventuelt  



 

Kristina og Kim fortæller at de forsat har tænkt et samarbejde med Terndrup i 

forhold til deres U.13 hold, og at de ønsker samme træningstider, som sidste 

sæson, hvis dette er muligt. Dog er de bekymret for om det overhovedet har 

et hold da flere af deres spiller ikke er gamle nok til at spille på U.13, men 

dette bliver undersøgt om de kan få lov til det.  

 

Både U.11 og U.13 skal have nye bolde til den kommende sæson.  

 

Elisabeth vil undersøge om mulighederne for et evt. arrangement for de små 

børn (3-6 år) fra børnehaven, så at der kan komme lidt flere børn med på 

holdet. Fodbold har ”taget” en del af børnene da der er begyndt at træne 

indendørs i vinterhalvåret om onsdagen.  

Der skal undersøges om evt. ved hjælp af en fond kan købes ting til opstart af 

Trille-trolle.  

 

Vores trænerpost er alt for dyr, der skal kigges på, hvad klubben kan tilbyde.  

 

Klublotte er der ingen der ved hvad der. Dette skal undersøges. Og om det 

evt. er noget man skal blive ved med.  

 

Godkendt.  

 

Mødet afsluttes.  

 

Godkendt af:  

Diana Nielsen 

Elisabeth Holmgaard Frederiksen 

Benedikte Bundgaard Engelbrektsen 

Jeanette Toft Riise Larsen 

Kjeld Kragh  

 


